
ــا ــا مبین ــانی : ب ــد کی ناهی
نعمتزاده مبارزه خواهم کرد

ناهید کیانی اعلام کرد تا سه سال آینده قطعا باز هم با مبینا
نعمتزاده مبارزه خواهد کرد.

ناهید کیانی مدالآور المپیکی ایران در حاشیه مراسم تجلیل از
مدالآوران استان تهران در بازیهای المپیک و پارالمپیک ۲۰۲۴ پاریس
درباره شرایط خودش گفت:«وضعیت خوبی دارم و برای مسابقات پیش رو
که یک تورنمنت است آماده میشوم. هدف از شرکت در این تورنمنت
آمادهسازی است تا برای المپیک بعدی امتیاز جمع کنیم تا بتوانیم

انشالله کسب سهمیه کنیم.»

او درخصوص مراسمی که برگزار شد نیز گفت:«اینگونه مراسمها خوب است
تا بتوانیم جوایزمان را تحویل بگیریم. کسانی که مدال آوردند و در
این مسیر زحمت کشیدند بتوانند مزد زحماتشان را ببینند. همیشه همه
ورزشکاران یک دغدغه مالی دارند که قطعا با اهدای این جوایز این
دغدغهها کمتر میشود. امیدوارم که مسئولان بتوانند بیشتر از ما

حمایت کنند.»

کیانی درباره آخرین وضعیت اردوهای تیم ملی تکواندو توضیح
داد:«خدا را شکر تیم همدلی داریم و بلافاصله بعد از المپیک در حد
فاصل دو ماه اردوها دوباره تشکیل شد. تمریناتمان را به طور منظم
پیگیری میکنیم. خدا را شکر همه چیز برای کسب بهترین نتایج فراهم

است.»
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